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PROTOKÓŁ Nr    117/2005 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 06 kwietnia  2006r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków komisji (obecni wszyscy) 
b/ Krystyna Szustak – Kierownik OPS 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Dożywianie dzieci i młodzieży szkolnej, 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
Zagadnienie dożywiania dzieci i młodzieży szkolnej na terenie gminy przedstawiła Pani 
Krystyna Szustak – Kierownik OPS.  
Dożywianie zorganizowane jest w szkołach w postaci: zup, bułek, kanapek, jogurtów i 
soków. Najwięcej przygotowywanych jest zup – ok. 360, które dostarcza Firma Usługowo – 
Transportowa Tomasza Frankowskiego z Dębnicy Kaszubskiej (firma wygrała przetarg na 
powyższą usługę).Koszt jednego posiłku 1,98 zł. 
 W Szkole Podstawowej w Motarzynie 64 dzieci spożywa zupy, w Szkole 
Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej 191 dzieci a w Gimnazjum 106 dzieci. 
Z innej formy dożywiania korzystają dzieci ze szkół w Gogolewie i Niepoględziu. Dla nich 
dowożone są przez piekarnię Pana Piotra Karygi w Dębnicy Kaszubskiej bułki lub kanapki 
oraz sok lub jogurt. Ogółem w tej formie dożywiania uczestniczy ok. 200 dzieci. Koszt 1 
posiłku – 1,60 zł. 
Kierownik OPS poinformowała, że wydawane posiłki są jakościowo dobre. Dyrektorzy Szkół 
nie zgłaszają uwag odnośnie nieregularnego spożywania zup przez uczniów. OPS na bieżąco 
kontroluje ilość i jakość dostarczanych posiłków. Listy dzieci zakwalifikowanych do 
dożywiania weryfikowane są zgodnie z procedurami administracyjnymi. 
 Komisja zakłada, że pomieszczenie kuchenne w Szkole Podstawowej w Gogolewie 
zostanie w niedługim czasie oddane do użytku, przez co dzieci z tej szkoły będą mogły 
korzystać z posiłków w formie zup.   
 Komisja stwierdza, że wnioski jakie były kierowane w ubiegłym roku do OPS w 
sprawie organizacji dożywiania i jakości posiłków zostały uwzględnione i zrealizowane. 
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Ad 5 
 
Komisja zapoznała się z pismem Kuratorium Oświaty w Gdańsku w sprawie uwag do 
Uchwały Nr XL/235/2006 w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 
dodatku mieszkaniowego nauczycielom szkół. 
 W tej sprawie Przewodnicząca Rady wystąpiła z pismem do Kuratora w celu 
wskazania podstawy prawnej działania Pomorskiego Kuratora Oświaty nad działalnością 
uchwałodawczą Gminy. 
W obecnej chwili uchwała nie ma mocy prawnej. Brak podstaw do wypłacania nauczycielom 
dodatków zawartych w uchwale. 
Tę sytuacje wyjaśniła Sekretarz Gminy Pani Iwona Wójcik. Przy jej osobistym 
zaangażowaniu Pani Sekretarz uzyskała zapewnienie, że uchwała zostanie ogłoszona w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego 29 kwietnia 2006r. Po upływie 14 dni 
uchwała uprawomocni się i niewypłacone składniki wynagrodzenia nauczycieli będą 
uregulowane.  
Na tym protokoł zakończono. 
 
Protokołował: Krzysztof Olech                                                           Przewod nicząca 
                                                                                                     Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                             Sportu i Tur ystyki 
 
                                                                                                              / -/ Jadwiga Karaś 
 
Załącznik: 
 
Informacja OPS w sprawie dożywiania dzieci i młodzieży szkolnej w roku szkolnym 
20056/2006 
   
 

 


